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De voorjaarsnota 2015. Om te beginnen. 

Het stuk ziet er overzichtelijk uit. Het is een wat andere vorm 

geworden dan voorheen en wat ons betreft goed leesbaar en 

compact. Compliment voor de opstellers.  

 

En, er spreekt ook wel enige ambitie uit; mooi zo; al wordt die 

ambitie wel enigszins getemperd doordat er de nodige 

terughoudendheid (realiteitszin zo u wilt) in doorklinkt. Dat heeft 

er toe geleid dat de totaal indruk van het stuk wat vlak is 

geworden.  

 

Dat neemt niet weg dat de nota een goed beeld schetst van de 

veelheid aan onderwerpen die u onder handen heeft. 

We realiseren ons maar al te goed dat dat geen eenvoudige 

opgave is en alles wat we er nu verder over zeggen moet u wel 

met dat in het achterhoofd aanhoren.  

 

Eerst even een herhaling van vorig jaar. 

In de afgelopen jaren – ook weer in 2014 - is er steeds sprake 

geweest van een flink overschot op de jaarrekening. Door de PvdA 

is er in al die jaren steeds weer op aangedrongen om ….. 

Voor het overige verwijs ik graag naar het eerste onderdeel van 

mijn inbreng van vorig jaar. 

 

Dan, de belangrijkste ontwikkelingen en opgaven. U doet een 

voorzet op een zestal onderdelen en daar kunnen we goed met u 

meegaan. De decentralisaties, het WOC Nieuwleusen, het 

Openbaar Vervoer, de centrumvisie en burgerparticipatie; allemaal 

onderwerpen waar ook wij van zeggen dat ze belangrijk zijn voor 

de komende jaren. Ik sloeg financiën hier even over omdat ik de 

opgave die er in besloten ligt wel onderken maar dit meer zie als 

business as usual.  
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Sociaal domein: 

De zorg dichtbij, de cliënt centraal. Eén gezin, één plan, één 

hulpverlener. Meer zeggenschap voor cliënten en een sterke 

gemeenschap naast een goed collectief vangnet. Dat waren en 

zijn voor de PvdA de doelstellingen van de decentralisaties. 

Natuurlijk stond het afgelopen jaar vooral in het teken van de 

overgang per 1 januari j.l.  

Alles om een soepele overgang mogelijk te maken op een manier 

dat degene die afhankelijk is van zorg, geen last van die overgang 

heeft en er uiteindelijk zelfs voordeel bij ondervindt.  

 

In een sociaal democratisch denkbeeld gaan we voor een vrije en 

gelijkwaardige samenleving waarin iedereen zichzelf kan zijn en 

gelijke kansen krijgt.  

 

De onderdelen: 

 Maak lokaal werk van werk.  

Werk is het beste middel om te kunnen participeren en geeft 

mensen kansen. Wij zijn blij met de Stichting Dalfsen Werkt. 

De eerste positieve geluiden bereiken ons vanuit de 

samenleving.  

De afgelopen periode is er nogal wat gedoe geweest rondom 

payrolling en dergelijke. Onze ambitie zou zijn om lokaal te 

kijken of en in hoeverre we voor nu veelal uitbestede 

functies (catering en schoonmaak) als gemeente meer zelf 

kunnen doen. Bent u bereid een overzicht te bieden van de 

nu nog uitbestede taken en bent u bereid te onderzoeken of 
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het mogelijk is voor meer onderdelen de medewerkers in 

eigen dienst te nemen? 1. 

Dit zou ook toegepast kunnen worden bij het verduurzamen 

van gemeentelijke gebouwen en het verduurzamen van de 

oudere sociale huurwoningen? In hoeverre zie u 

mogelijkheden om in samenwerking met de 

woningcorporaties werk te creëren voor Dalfser 

beroepsbevolking? 2. 

En verder zouden we onderzocht willen hebben of klopt dat 

bij de inhuur voor huishoudelijke hulp door zorgaanbieders 

al rekening wordt gehouden met het gegeven dat de ZZP’er 

aanspraak kan maken op de aftrek voor kleine 

zelfstandigen? En dus, dat een lager uurtarief kan worden 

afgesproken waardoor de zelfstandigenaftrek eigenlijk 

geïncasseerd wordt door de zorgaanbieder? 3. 

 Sociale kernteams in relatie tot de WMO 

Het SKT is de toegang tot de WMO zorg. Er bestaat nog 

onvoldoende duidelijkheid over het functioneren van dit 

onderdeel en de relatie tot het CJG. In de krant lezen we wel 

van de groter wordende wachtlijsten bij de jeugd GGZ. 

Zorgelijk, zeker in combinatie met de stijgende armoede 

cijfers. De PvdA is van mening dat de huidige 

onderuitputting WMO gelden geïnvesteerd moet worden in 

het versterken van de sociale infrastructuur. In die zin zijn 

we het eens om niet op voorhand af te ramen.  
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Eerst de werking van de SKT’s versterken en mantelzorg 

goed faciliteren en dan pas kan je verder denken over 

afromen. Graag hierop een reactie. 4. 

 

 Armoedebeleid 

Een onderwerp waar we onlangs ook bij stil hebben gestaan. 

U gaf toen aan snel voortgang te willen boeken op de eind 

vorig jaar ingediende motie. De vraag nu is of u bereid bent 

dit meerjarig te doen voor diezelfde doelgroep. In ieder 

geval ook het komende jaar. 5. 

 

Voor- en Vroegschoolse Educatie 

Er is voor dit onderwerp nog geen vertaling gemaakt voor het 

lokale beleid. Dat is jammer maar wel te begrijpen. Bedenk wel 

dat het hier gaat om een specifieke doelgroep die zonder deze 

voorziening grote kans loopt om achterstand op te lopen in het 

basisonderwijs en voortgezet onderwijs. Voorkomen is hier beter 

en uiteindelijk goedkoper dan achteraf genezen.  

 

WOC Nieuwleusen 

Als we het onderwerp tot ons door laten dringen staan er een 

aantal zaken op de rol: 

- Een sporthal 

- Scholen voor basis onderwijs, al dan in samenhang 

- Een school voor voortgezet onderwijs 

- Een voorziening voor culturele activiteiten 

 

 

- De huisvesting van een aantal verschillende organisaties die 

actief zijn op het terrein van welzijn en zorg die gebruik 



 

Partij van de Arbeid 
Voorjaarsnota 2015  Pagina 6 

kunnen maken van een aantal gemeenschappelijk in te 

richten voorzieningen 

 

Als oplossing hiervoor worden een aantal locaties die enigszins bij 

elkaar in de nabijheid liggen in ogenschouw genomen met als 

gedachte het zodanig in te richten dat de beoogde functies beter 

kunnen samenwerken, elkaars kennis en expertise kunnen 

gebruiken, gezamenlijk gebruik maken van ‘generieke 

voorzieningen’ met als uiteindelijke doel de gemeenschap in 

Nieuwleusen beter te kunnen dienen. 

 

Volgens ons deugt die gedachte en we ondersteunen graag de 

ontwikkeling gelet op het belang voor Nieuwleusen. 

 

N-wegen en Rechterensedijk. 

Deze onderwerpen zeulen we als gemeente (en dus ook raad) al 

jaren met ons mee.  

 

 De N340. We maken ons zorgen over het gegeven dat er een 

aantal zaken die voor Dalfsen en Nieuwleusen erg belangrijk 

zijn, afhankelijk zijn gemaakt van een mogelijk te behalen 

aanbestedingsvoordeel. We doen de oproep te blijven 

hameren op het belang van de onderwerpen.  

 Met een paar collega’s uit de Vechtdal gemeenten gaan we 

ons samen met onze collega’s van de Provincie sterk maken 

voor een goede fietsvoorziening langs deze weg.  

 De Rechterense dijk. We zijn inmiddels wel wat verder in de 

voorbereiding. Toch hechten we er aan ook nu en hier nog 
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een keer te benadrukken: de burger heeft in het referendum 

gesproken; Gij zult niet kappen. 


